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GöteborgsOperan AB bör få ytterligare 15 miljoner i driftsbidrag för att 
klara de ökade produktions och pensionskostnaderna 2008. Det 
beslutade Västra Götalandsregionens ekonomiutskott i ett förslag till 
regionstyrelsen på torsdagen. De senaste åren har budgeten för operans 
produktioner varit densamma medan kostnaderna ökat och för 2008 har 
det saknats 11,5 miljoner i budgeten. 

I en skrivelse till regionstyrelsen har GöteborgsOperan begärt en nivåhöjning av 
det årliga driftsbidraget från Västra Götalandsregionen. Operan saknar idag 
täckning i budgeten för sina kostnader. Orsaken är främst de senaste årens 
ökade produktions och pensionskostnader. Fram till 2008 har Göteborgsoperan 
klarat av kostnadsökningarna genom att engagera färre internationella 
konstnärer och genom organisations och verksamhetsöversyn. Arbetet med att 
se över verksamheten kommer att fortsätta och målet är att minska kostnaderna 
med 10 miljoner per år de kommande tre åren.

Det extra driftsbidraget på 15 miljoner gäller för 2008. För de kommande åren 
beslutade ekonomiutskottet att ökningen av driftsbudgeten ska hanteras inom 
den ordinarie budgetberedningen för 2009 och i långtidsplanen för 20102011.

Samlat grepp kring pensionsfrågan för scenbolagen
I GöteborgsOperans begäran om ökade bidrag vill man även få mer pengar till de 
anställdas pensioner. De ökande kostnaderna för pensioner berör inte bara 
GöteborgsOperan utan alla Västra Götalandsregionens scenbolag däribland 
Regionteater Väst och Göteborgs Symfoniker AB. Ekonomiutskottet beslutade 
därför att föreslå att problematiken kring finansieringen av pensionerna behöver 
utredas tillsammans med kultursekretariatet.

 

Ekonomiutskottets beslut lämnas vidare till regionstyrelsen.


